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PUIGCERDÀ TORNA A OBRIR EL DEBAT SOBRE 
EL FUTUR DE L'ASCENSOR INCLINAT 

L'ajuntament de Puigcerdà ha tornat a posar sobre la taula la problemàtica de 

l'ascensor inclinat que connecta la plaça de l'estació amb el nucli històric i 

comercial. De moment ha decidit revocar la decisió de l'antic equip de govern 

de substituir-lo per unes escales mecàniques.  

L'ajuntament de Puigcerdà ha tornat a posar sobre la taula la problemàtica de 
l'ascensor inclinat que connecta la plaça de l'estació amb el nucli històric i comercial. El 
giny acumula moltes avaries que sovint el deixen fora de servei. L'anterior equip de 
govern va decidir, fa dos anys, substituir-lo per unes escales mecàniques i, de fet, va 
preveure una partida de mig milió d'euros per tirar endavant les obres. El consistori 
actual, però, ha revocat aquesta decisió i ha obert de nou el debat sobre el futur de 
l'ascensor. Ha avançat que estudiarà diverses opcions i ha afegit que cal trobar una 
solució perquè la situació actual “és insostenible”. 

Recordem que instal·lació es va posar en marxa fa vint anys. És molt utilitzat tant pels 
veïns i veïnes com pels visitants que estacionen el vehicle a la zona de l'estació de tren 
i es desplacen a peu fins al nucli de la vila.  

Des de l'ajuntament calculen que el servei registra uns 500 viatges diaris. 

 


